
SKÅNLAND STALL OG RIDEKLUBB 

Søndag 7. april 2024, klokken 19.00 

Tilstede: Stein-Ove, Benedikte, Caroline, Mads, Vilja, Dan Eirik. Martine via Teams.  

Gro-Lise meldt frafall, Mads stiller på vegne av henne.  

Referent: Caroline 

12/24 Godkjenne innkalling 

Godkjent, ingen merknader 

13/24 Godkjenne referat 

Godkjent, ingen merknader 

14/24 Presentasjon av nytt styre og info fra leder 

Nytt styre presenterte seg selv. 

Info fra leder til nye styremedlemmer, samt oppsummering av årsmøtet. Tilganger og innsending 

av nødvendig rapporter gjøres tirsdag 9. april etter overlapping fra avtroppende leder.  

 

 

 

 

15/24 Signaturrett 

Styret vedtar signaturrett til følgende: 

 - Styreleder og et styremedlem sammen 

og 

 - Styrets leder og nestleder hver for seg.  

Enstemmig vedtatt.  

Prokura gis til alle styremedlemmer. Enstemmig vedtatt 



16/24 Ansvarsfordelinger 

· Klubbens hjemmeside: Benedikte 

· SoMe-profiler: Vilja  

· Klubb Admin: Benedikte og Vilja 

· Sports Admin: Stein og Caroline  

· NRYF Stevne: Vilja og Gro-Lise 

· Utstyr: Dan og Ronny 

-Sponsoravtaler: Martine 

-Sprangkomite: Stine B. 

-Dressurkomite: Benedikte, Vilja, Gro-Lise, Birgit, Caroline 

Ingen innvendinger, enstemmig vedtatt 

17/24 Halleie 

Saken legges frem av Benedikte. Svar til sak nummer 7/24 etter forespørsel fra medlemmer. Hva 

som inngår i årsleie av hall bør formidles til klubbens medlemmer. Skriv sendes ut for 

gjennomlesning før det legges ut på nettsiden. Enstemmig vedtatt 

18/24 Arbeidsgruppe for søknad tippemidler 

Glenn og Martine foreslått som arbeidsgruppe. Partene har sagt seg villige. Ingen innvendinger. 

Ridehall bør prioriteres for søknad til tippemidler.  Enstemmig vedtatt 

19/24 Utleie av klubbhuset 

Saken legges frem av Stein.  

Viggo har ansvaret for driften knyttet til utleie. Klubbhusets leilighet er leid ut til et firma fra 1. 

juni. I tillegg ønsker firmaet å leie enkeltrom sporadisk i mai. Forespeilet leieperiode er 1-1,5 år. 

Klubbhuset vil i perioden fram til juni være midlertidig leid ut til beboere som flytter inn mandag 

08.04.  

Forslag å lage en liste over hva som trengs av utsyr i hybelhus og klubbhuset slik at alle kan 

følge med på salgsgrupper. Liste vil bli lagt ut tilgjengelig for styret og oppstallører. Ingen 

innvendinger. Enstemmig vedtatt 



Kommentar fra årsmøtet at TV-abonnement muligens har gått over til vanlig hus abonnement – 

mulig besparelse ved å endre dett. Strøm-abonnement, pensjon og forsikringen vil også bli 

gjennomgått.  Stein følger dette opp.  

21/24 Midtsommerstevnet og ridebane 

Stine B. har sagt seg villig til å ha ansvar for alt det praktiske før midtsommerstevne.  

Bestilling av flybilletter: teknisk personell bestiller billetter selv. Forslag at idrettspriser til 

flybilletter burde sjekkes ut før bestilling.  Enstemmig vedtatt 

Forslag at en økonomisk rapport bør skrives etter hvert stevne, som også bør også inneholde 

oversikt over rosetter, etc. Styret er enig i dette.  

Det er satt av penger til utbedring av ridebane. Dan/Mads ringer 2 entreprenører for å sjekke 

forslag til utbedring (ink. pris) for slettejobb på begge utebanene. Jobben må gjøres med en gang 

snøen forsvinner. Toppdekket på lillebanen mangler.  

Enstemmig vedtatt 

22/24 Friluftsskole 

Sak sendt inn av Martine. Infomøte i kommunen tirsdag 09.04. Vilja stiller på møtet. Enstemmig 

vedtatt 

23/24 Tjeldsund idrettsråd 

Styret skal tilstrebe å være med på møter i Tjeldsund idrettsråd. Styret har som målsetning å 

sende 2 representanter. Enstemmig vedtatt 

Møtet avsluttet 21.05 

 


